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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz a légügyi szakszolgálati engedélyek sorsa?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján

kérdést kívánok benyújtani Molnár Csaba, közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszte r

úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Mit kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy az Európai Unióban is elfogadják a

Magyar Légügyi Igazgatóság által kiállított szakszolgálati engedélyeket ?

Budapest, 2008 . december 18 .

Tisztelettel,

Márton Attila
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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